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PROTOKÓŁ NR XXII/2020 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

31 sierpnia 2020 roku 
(sala OSS Opatkowianka ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 17:30 – 21:25 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 17:30 stwierdził quorum i otworzył obrady 

XXII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 21 członków Rady.  

Gość: Pan Antoni Fryczek Sekretarz Miasta Krakowa. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, że wpłynęły wnioski na podstawie § 18 ust. 2 

Statutu Dzielnicy X o zdjęcie z porządku obrad XXII sesji Rady Dzielnicy X poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 242 

w sprawie powołania Komisji integracji i etyki. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Adam Rymont, p. Dominik Galas, p. Adam Rymont, p. Wojciech 

Liszka, p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Elżbieta Dąbska, p. Angelika Kuczaj, 

p. Przewodniczący, p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Angelika Kuczaj, p. Dorota Kozak, 

p. Andrzej Balicki, p. Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestie związane z celowością powołania niniejszej komisji. 

Podkreślono, iż należy bardziej szczegółowo określić zakres działania komisji i przenieść 

procedowanie niniejszego projektu uchwały na najbliższą sesję. Omówiono również kwestię 

związaną z przynależnością radnych do powołanych przez Radę Dzielnicy X komisji. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał wniosek o zdjęcie niniejszego projektu 

uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 8-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 243 

w sprawie powołania Komisji ds. osiedli peryferyjnych. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Dariusz Rejek, p. Wojciech Liszka, p. Dominik Galas, p. Angelika 

Kuczaj, p. Józef  Dziedzic, p. Wojciech Liszka, p. Artur Markiewicz, p. Przewodniczący, 

p. Dominik Galas, p. Przewodniczący, p. Dorota Kozak, p. Angelika Kuczaj, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota, p. Andrzej Balicki. 
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Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną ze zdejmowaniem projektów uchwał 

z porządku obrad sesji oraz celowością powołania niniejszej komisji. Omówiono również 

zakres proponowanych obowiązków dla przedmiotowej komisji oraz ewentualne 

przygotowanie projektu uchwały w sprawie powołania komisji na następną sesję, której 

zakres obowiązków nie będzie obejmował przygotowywania propozycji podziału środków 

finansowych. Poruszono również kwestię dot. spojrzenia na Dzielnicę X jako całość, a nie 

wyłącznie przez pryzmat poszczególnych osiedli.  

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał wniosek o zdjęcie niniejszego projektu 

uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 8-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 244 

w sprawie powołania Komisji ds. zapobiegania aktom wandalizmu, niszczenia mienia 

społecznego. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Tadeusz Murzyn, p. Andrzej Drąg, p. Dorota 

Kozak, p. Angelika Kuczaj, p. Dariusz Rejek, p. Wojciech Liszka, p. Dominik Galas, 

p. Tadeusz Murzyn, p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Angelika Kuczaj, p. Józef Dziedzic, 

p. Andrzej Drąg, p. Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną ze zdejmowaniem projektów uchwał 

z porządku obrad sesji oraz z funkcjonowaniem podobnej komisji w poprzedniej kadencji.     

Omówiono również kwestie związane z celowością powołania niniejszej komisji oraz 

związane z rozszerzeniem składów osobowych powołanych komisji. Następnie rozważano 

ewentualne rozszerzenie zakresu obowiązków Komisji Bezpieczeństwa oraz kwestię dot. 

uczestnictwa radnych w posiedzeniach komisji, których nie są członkami. Omówiono także 

sprawę dot. poprawności funkcjonowania powołanych komisji. 

 

Pani Angelika Kuczaj zgłosiła wniosek o formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy wniosek formalny. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujące się.  

Wniosek został przyjęty. Dyskusja została zakończona. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

niniejszego projektu uchwały. 

 

Głosowanie: 12-głosów za, 7-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, że wpłynęły również wnioski na podstawie 

§ 29 ust. 1 Statutu o odstąpienie od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu (czyli 

obowiązku przedłożenia projektów uchwał Przewodniczącemu w terminie co najmniej 8 dni 

przed sesją oraz zamieszczenia na stronie internetowej Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń 
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Dzielnicy). Następnie poddał je pod głosowanie, celem wprowadzenia do porządku obrad 

poniższych projektów uchwał. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 246 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2021. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 0-głosów przeciw, 4-głosy wstrzymujące się. 1 osoba nie wzięła 

udziału w głosowaniu.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Pan Wojciech Liszka poruszył kwestie związane z procedowaniem przyjęcia porządku obrad 

sesji. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Przewodniczący. 

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący poddał pod głosowanie kolejne wnioski 

o odstąpienie od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 247 

w sprawie korekty uchwały nr XV/172/2020 z dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie: 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2020 – 2023. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 248 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2020. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 249 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na ulicy 

Księżycowej i ulicy Bluszczowej. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 250 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wprowadzenia znaku B-35 „zakaz postoju” 

na ul. Chałubińskiego w Krakowie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 251 

w sprawie umieszczenia zadania pn. „Przebudowa ulicy Chałubińskiego na odcinku  

od skrzyżowania z ul. Kąpielową do ul. Łysogórskiej” w Budżecie Miasta Krakowa 

na lata 2021-2023. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 252 

w sprawie zaopiniowania projektu branży drogowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2170k (ul. Świetlista) w Libertowie wraz z przebudową drogi dojazdowej 

66kd(d) oraz budową zjazdu publicznego dla inwestycji kubaturowej na działkach nr 

184, 183, 467, 189/14, 177/1 obr. 89 Podgórze w Krakowie”. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Promocji, Kontaktów z Mieszkańcami i Kultury. 

Druk nr 253 

w sprawie wydania opinii dotyczącej nadania nazwy bezimiennej przecznicy 

z ul. Mirosława Krzyżańskiego imieniem Jana Anioły. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Zarządu. 

Druk nr 254 

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2021 roku. 

  

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Zarządu. 

Druk nr 255 

w sprawie wydania opinii do projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta 

Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Wniosek został przyjęty. 
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Następnie p. Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zgłosić uwagi do projektu porządku 

obrad. Wobec braku uwag p. Przewodniczący, zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu stwierdził, iż 

projekt porządku obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad XXII 

sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice, w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

XXII sesji  

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

31.08.2020 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XXII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 245 

w sprawie ustalenia harmonogramu sesji zwyczajnych Dzielnicy X Swoszowice. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 246 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2021. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 247 

w sprawie korekty uchwały nr XV/172/2020 z dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie: 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2020 – 2023. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 248 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2020. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 249 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na ulicy 

Księżycowej i ulicy Bluszczowej. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 250 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wprowadzenia znaku B-35 „zakaz postoju” 

na ul. Chałubińskiego w Krakowie. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 251 

w sprawie umieszczenia zadania pn. „Przebudowa ulicy Chałubińskiego na odcinku  

od skrzyżowania z ul. Kąpielową do ul. Łysogórskiej” w Budżecie Miasta Krakowa 

na lata 2021-2023. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 252 

w sprawie zaopiniowania projektu branży drogowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2170k (ul. Świetlista) w Libertowie wraz z przebudową drogi dojazdowej 
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66kd(d) oraz budową zjazdu publicznego dla inwestycji kubaturowej na działkach nr 

184, 183, 467, 189/14, 177/1 obr. 89 Podgórze w Krakowie”. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 253 

w sprawie wydania opinii dotyczącej nadania nazwy bezimiennej przecznicy 

z ul. Mirosława Krzyżańskiego imieniem Jana Anioły. 

/projekt Komisji Promocji, Kontaktów z Mieszkańcami i Kultury/ 

Druk nr 254 

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2021 roku. 

/projekt Zarządu/ 

Druk nr 255 

w sprawie wydania opinii do projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta 

Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic. 

/projekt Zarządu/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.     

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XXI sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z XXI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady.  

Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych.  

Druk nr 245 

w sprawie ustalenia harmonogramu sesji zwyczajnych Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Dorocie Kozak. 

 

Pani Dorota Kozak przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji w sprawie niniejszego projektu uchwały udział wzięli: 

p. Angelika Kuczaj, p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Wojciech Liszka, p. Dorota Kozak. 

 

Pani Dorota Kozak zgłosiła wniosek formalny o zakończenie dyskusji.   

 

Głosowanie: 14-głosów za, 2-głosy przeciw, 3-głosy wstrzymujące się.  

Wniosek został przyjęty. Dyskusja została zakończona. 

 

Następnie p. Dorota Kozak przeczytała poprawkę swojego autorstwa. 

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. poprawkę. 
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Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 7-głosów za, 12-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nie została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 246 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2021. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu. 

  

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXII/235/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 247 

w sprawie korekty uchwały nr XV/172/2020 z dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie: 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2020 – 2023. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu. 

  

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji w sprawie niniejszego projektu uchwały udział wzięli: 

p. Angelika Kuczaj, p. Dominik Galas, p. Konrad Kaczmarczyk, p. Agnieszka Pogoda-Tota, 

p. Tadeusz Murzyn, p. Angelika Kuczaj, p. Grzegorz Dmytrzak, p. Elżbieta Dąbska, 

p. Dominik Galas. 

 

Podczas dyskusji poruszono także kwestię zapotrzebowania na środki, celem sfinansowania 

usunięcia bariery architektonicznej na ulicy Jarockiego. 

 

Pan Przewodniczący w związku z niedyspozycją zdrowotną jednego z członków Rady 

Dzielnicy X ogłosił przerwę. 

 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i zapytał się czy ktoś chciałby zabrać głos. Wobec 

braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 14-głosów za, 1-głos przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr XXII/236/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 248 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2020. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu. 

  

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż p. Andrzej Balicki złożył poprawkę 

jednocześnie prosząc autora o jej odczytanie. 

 

Pan Andrzej Balicki odczytał ww. poprawkę. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Angelika Kuczaj, p. Wojciech Liszka, p. Konrad Kaczmarczyk, 

p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Angelika Kuczaj, p. Andrzej Balicki, p. Konrad Kaczmarczyk, 

p. Bożena Zając, p. Dariusz Rejek, p. Tadeusz Murzyn. 

 

Podczas dyskusji omówiono kwestie związane ze złożoną poprawką oraz z niniejszym 

projektem uchwały. Omówiono również zadania zaproponowane do realizacji zawarte w tym 

projekcie. 

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący poddał poprawkę złożoną przez p. Andrzeja 

Balickiego pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 1-głos przeciw, 4-głosy wstrzymujące się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 0-głosów przeciw, 4-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr XXII/237/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 249 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na ulicy 

Księżycowej i ulicy Bluszczowej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi. 

  

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXII/238/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 250 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wprowadzenia znaku B-35 „zakaz postoju” 

na ul. Chałubińskiego w Krakowie. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi. 

  

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXII/239/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 251 

w sprawie umieszczenia zadania pn. „Przebudowa ulicy Chałubińskiego na odcinku  

od skrzyżowania z ul. Kąpielową do ul. Łysogórskiej” w Budżecie Miasta Krakowa 

na lata 2021-2023. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi. 

  

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Pani Dorota Kozak odczytała poprawkę swojego autorstwa i uzasadniła jej przygotowanie. 

 

Pan Dominik Galas podkreślił, iż ul. Chałubińskiego jest jedną z głównych dróg 

os. Swoszowice bez chodnika. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę autorstwa p. Doroty Kozak. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

z uwzględnieniem przyjętej poprawki.  

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXII/240/2020 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 252 

w sprawie zaopiniowania projektu branży drogowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2170k (ul. Świetlista) w Libertowie wraz z przebudową drogi dojazdowej 

66kd(d) oraz budową zjazdu publicznego dla inwestycji kubaturowej na działkach nr 

184, 183, 467, 189/14, 177/1 obr. 89 Podgórze w Krakowie”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Konradowi Kaczmarczykowi. 

  

Pan Konrad Kaczmarczyk przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXII/241/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Promocji, Kontaktów 

z Mieszkańcami i Kultury. 

Druk nr 253 

w sprawie wydania opinii dotyczącej nadania nazwy bezimiennej przecznicy 

z ul. Mirosława Krzyżańskiego imieniem Jana Anioły. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Konradowi Kaczmarczykowi. 

  

Pan Konrad Kaczmarczyk przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Tadeusz Murzyn, p. Dominik Galas, p. Adam Rymont, p. Przewodniczący, p. Dominik 

Galas. 

 

Podczas dyskusji omówiono życiorys Jana Anioły podkreślając, iż wniosek otrzymał 

pozytywną opinię Zespołu ds. Nazewnictwa przy Komisji Kultury i Ochrony Zabytków RMK 

oraz IPN. 

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 0-głosów przeciw, 5-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXII/242/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 254 

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2021 roku. 
Pan Przewodniczący oddał głos p. Wojciechowi Liszce. 

  

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXII/243/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 255 

w sprawie wydania opinii do projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta 

Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic. 

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały i uzasadnił jego przygotowanie. 

Następnie otworzył dyskusję.  

 

Pan Dominik Galas podkreślił, iż nie dostał pisma Przewodniczącego RMK. Następnie 

zawnioskował o przesyłanie tego typu pism do wszystkich radnych. 

 

Następnie  p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały.  

  

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXII/244/2020 została podjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż najbliższa sesja najprawdopodobniej 

odbędzie się w drugiej połowie września br. 

 

Pani Angelika Kuczaj poinformowała, iż udało się rozwiązać kwestię związaną z wiatą 

śmietnikową przy siedzibie Rady Dzielnicy X. 

 

Pani Dorota Kozak poruszyła kwestię dyskusji, która miała miejsce podczas niniejszej sesji 

z członkiem Rady Dzielnicy X oraz jego niedyspozycją zdrowotną. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Józef Dziedzic, p. Dariusz Rejek, p. Dominik Galas, p. Dariusz 

Rejek, p. Andrzej Łatka, p. Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji poruszono także kwestię związaną ze zwoływaniem komisji i posiedzenia 

Zarządu. 

 

Pan Józef Dziedzic złożył projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Wojciech Liszka poruszył kwestię związaną z korespondencją w sprawie procedowania 

mpzp „Wróblowice II”. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Dorota Kozak, p. Wojciech Liszka, p. Dominik Galas, p. Przewodniczący, p. Angelika 

Kuczaj, p. Wojciech Liszka, p. Dorota Kozak, p. Przewodniczący, p. Angelika Kuczaj. 

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 
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Pan Konrad Kaczmarczyk poruszył kwestię związaną z prowadzeniem dyskusji podczas sesji 

Rady Dzielnicy X. Następnie podziękował p. Andrzejowi Drągowi Przewodniczącemu 

Komisji Bezpieczeństwa za piesze patrole w osiedlu Opatkowice. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Dorota Kozak, p. Przewodniczący, p. Dorota Kozak, p. Angelika Kuczaj, 

p. Przewodniczący, p. Konrad Kaczmarczyk, p. Anna Nazimek, p. Agnieszka Pogoda-Tota, 

p. Przewodniczący, p. Andrzej Balicki, p. Józef Dziedzic, p. Angelika Kuczaj, p. Wojciech 

Liszka, p. Angelika Kuczaj, p. Anna Nazimek, p. Przewodniczący, p. Andrzej Łatka.  

 

Podczas dyskusji omówiono również kwestie wzajemnej współpracy w Radzie Dzielnicy X 

oraz przeznaczania środków na poszczególne zadania na terenie Dzielnicy X. Omówiono 

również kwestie związane z przeznaczeniem środków na paczki świąteczne dla emerytów 

oraz podziału budżetu będącego w dyspozycji Dzielnicy X. 

 

Pan Dominik Galas zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 1-głos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Dyskusja została zakończona. 

 

Następnie p. Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam XXII sesję Rady Dzielnicy 

X Swoszowice” zwołaną na 31 sierpnia 2020 r. na godz. 17.30. 

 

Koniec sesji godzina 21:25. 

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 


